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Zusammenfassung

        
Vorgestellt wird ein nichtmedikamentöses Selbsthilfeverfahren für Patienten mit pseudopektanginösem Schmerzsyndrom zur Reduktion akut einsetzender Beschwerden und darauf bezogener Herzängste. Es handelt sich um eine spezielle Tiefatemtechnik zur Mobilisation der thorakalen Bewegungssegmente Th 3-6. Untersucht wurde die Wirkung bei 150 Pat. Bei 82% der Probanden konnte eine volle oder teilweise Beseitigung der Beschwerden erzielt werden, bei 48% dieser Patienten wurden die darauf bezogenen Herzängste abgebaut.


      
        
Summary

        
A non-medicamentous approach of self-help for patients with pseudoanginose pain syndrome for the reduction of acutely beginning complaints and cardiac neuralgias related to this. The case in question is a special deep breathing technique of the thoracic motion segment Th 3-6. The effect was investigated in 150 patients. In 82% of the test persons a complete or partial removal of the complaints could be achieved, in 48% of these patients the cardiac neuralgias related to this were reduced.
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  >
  
  

    
  

  
    
      
        

      

    

    
      
        
        


      

    

  


  

  
  
    
      
      
    
    
      
        
        
      

    
  




  
  
    
      
      
    
    
      
        
        
      

    
  



  







    
    


















  






      

      

  
    Top of Page
  

  
    
      ©  Georg Thieme Verlag KG | 
      
      
        Imprint |
        Privacy policy statement |
      
      Smartphone Version
      

      
        Your Current IP Address: 3.239.243.235
      

    

    

  




      


  
    
  
  
  
    
    
      
        
        
        
        
      
      
      
      
    
  
  




    

    






    

    
      
        
      
    

    
    


    
      
      
      
    

  